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OBEC SLATINA NAD ÚPOU   
 

Zastupitelstvo  Obce  Slatina  nad Úpou

ZÁPIS z 9. zasedání 

Zastupitelstva Obce Slatina nad Úpou konaného dne 26. 10. 2021 v 19:00 hod. 

zasedací místnost, Slatina nad Úpou 65, 54947 Slatina nad Úpou 
       

 
Přítomni:  Kateřina Dostálová, Lukáš Kábrt, Ing. Jaroslav Kordina, Miroslav Podrábský, Marie Pokorná, Pavel Tatíček, 

Monika Žylková  

Omluveni:    

Nepřítomni:    

Hosté:  ,     

Jednání řídil:  Marie Pokorná, starostka        
 

Text zahájení: 

Na zasedání je přítomen nadpoloviční počet členů ZO ‐ ZO je usnášeníschopné.  

Ověřovatelé: Kateřina Dostálová a Pavel Tatíček 

Zapisovatelem: Ing. Jaroslav Kordina 

Hosté:  

Hlasování: pro ‐ 7, proti ‐ 0, zdržel se hlasování ‐ 0  schváleno 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1.  Rozpočtové opatření č.9 

2.  Darovací smlouvy pro mateřské školy 

3.  Dohoda o změně průběhu katastrální hranice 

4.  Smlouva o poskytnutí služeb ‐ internetová konektivita 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.   Rozpočtové opatření č.9 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Paní  starostka  seznámila  přítomné  s  obsahem  rozpočtového  opatření  č.9,  které  schválila  dle  své  pravomoci. 
Rozpočtovým opatřením dochází k přesunu  částky 51.000,‐ Kč mezi paragrafy z výdajů   pohřebnictví 3632 na požární 
ochrana ‐ dobrovolná část paragraf 5512. K bodu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 21/09/01 ‐2021/10/26 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

bere  na  vědomí  

rozpočtové opatření č. 9 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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2.   Darovací smlouvy pro mateřské školy 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Paní starostka seznámila přítomné, s obsahem žádostí o finanční podporu mateřských škol. Jedná se o MŠ Červená Hora 
a MŠ Libňatov. 
Obec Slatina nad Úpou obdržela dne 22. 9. 2021 žádost od MŠ Červená Hora, kterou v roce 2021 navštěvuje 5 dětí a 
jedno docházku ukončilo a 8. 10. 2021 žádost od MŠ Libňatov, kterou navštěvují 3 děti a jedno docházku ukončilo. Obec 
Slatina nad Úpou má v rozpočtu na příspěvek mateřským školám schválenu částku 15.000Kč. 
Členům  zastupitelstva  jsou předloženy  návrhy    darovací  smlouvy,  pro MŠ  Červená Hora  s  darem  9.000Kč  a pro MŠ 
Libňatov s darem 6.000Kč. K bodu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 21/09/02 2021/10/26 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

darovací  smlouvu  pro Mateřskou  školu  Červená Hora  ve  výši  9.000Kč  a  pro Mateřskou  školu  Libňatov  ve  výši 
6.000Kč 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3.   Dohoda o změně průběhu katastrální hranice 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Zastupitelstvo obce usnesením č. 21/08/04‐ 2021/10/05 schválilo změnu průběhu katastrální hranice mezi obcí Slatina 
nad Úpou a obcí Havlovice. Paní starostka seznámila přítomné s obsahem navrhované dohody. Jedná se o dohodu za 
finanční náhradu ušlé daně z nemovité věci ve výši 50.000Kč. Všichni přítomní byli seznámeni s převáděnými pozemky 
na mapovém podkladu. Členové ZO s návrhem dohody souhlasí. 

Usnesení č. 21/09/03 ‐ 2021/10/26 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

dohodu o změně hranic obcí 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4.   Smlouva o poskytnutí služeb ‐ internetová konektivita 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Paní starostka informovala přítomné o končící současné smlouvě o internetovém připojení k 30. listopadu 2021. Zároveň 
předložila ke schválení návrh smlouvy s firmou KudrnacNET ‐ Zdeněk Kudrnáč, Brzice 78. Po schválení bude navazovat 
na stávající od 1. prosince 2021. K bodu nebylo připomínek jen členové ZO byli vyzváni, aby si zajistili placení stávajícího 
poskytovatele, nebo nové připojení. 

Usnesení č. 21/09/04 ‐2021/10/26 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

smlouvu o poskytnutí služeb ‐ internetová konektivita s KudrnacNET od 1.12.2021. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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5. Diskuse 

‐ paní starostka informovala přítomné o novém příspěvku pro MAS Mezi Úpou a Metují 

‐ paní starostka informovala o zahájení prací na revitalizaci rybníka v příštím týdnu 

‐ paní starostka informovala o přípravě podkladů VO na hřbitově do rozpočtu na rok 2022 

‐ místostarosta seznámil přítomné s možnostmi "Mobilního rozhlasu"  jako náhrady za dožívající stávající veřejný rozhlas. V 
současnosti tuto formu využívají obce v našem okolí (Červená Hora, Žernov, Zábrodí, Suchovršice a města Červený Kostelec, 
Hronov, ...) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil:  Kateřina Dostálová, člen zastupitelstva Kateřina Dostálová, Pavel Tatíček, člen zastupitelstva Pavel Tatíček  

Zapsal:  Ing. Jaroslav Kordina, místostarosta   

Marie Pokorná
starostka 

 
 
 
 

Ing. Jaroslav Kordina 
místostarosta 

 


